

<p><b>ADX Celebrates Emirati Women's Day with Bell-Ringing Ceremony</b></p>	<p><b>سوق أبوظبي للأوراق المالية يحتفل بيوم المرأة الإماراتية بقرع جرس إفتتاح السوق</b></p>
<p><b>Abu Dhabi – UAE – 28 August</b></p> <p>The Abu Dhabi Securities Exchange (ADX), one of the world's fastest-growing exchanges, celebrated Emirati Women's Day by honoring the significant contributions of Emirati women to the financial sector and society at large. This year's theme, "We Collaborate for Tomorrow," was the focus of the day's events.</p> <p>A special bell-ringing ceremony was held to recognize pioneering women in the industry, including Al Dhabi Al Mehairi, who, at just nine years old, is the UAE's youngest entrepreneur and the youngest person to ring the opening bell at ADX.</p> <p>The event emphasized the themes of empowerment and innovation, providing a platform to acknowledge the critical role women play in enhancing the financial landscape and driving inclusive economic growth.</p> <p>Notably, by the end of July 2024, the number of UAE female investors on ADX exceeded 309 thousand investors, accounting for 77% of all female investors on the exchange. The trading values (buy + sell) of Emirati female investors from January 1st to the end of July 2024 reached AED 7.6 billion, representing nearly 80% of the total trading values of all female investors, which stood at AED 9.6 billion.</p> <p>Moreover, the market value of shares held by Emirati women reached AED 30 billion out of AED 33 billion in total female holdings on ADX, demonstrating that Emirati women represent approximately 91% of all female holdings on the exchange.</p>	<p><b>أبوظبي- الإمارات العربية المتحدة- 28 أغسطس</b></p> <p>احتفل سوق أبوظبي للأوراق المالية، إحدى أسرع الأسواق المالية نمواً في العالم، بيوم المرأة الإماراتية من خلال تكريم المساهمات المهمة التي قدمتها المرأة الإماراتية للقطاع المالي والمجتمع ككل. وكان شعار هذا العام "نتشارك للغد" هو محور الحدث.</p> <p>وقد أقام السوق حفل خاص لقرع الجرس لتكريم الإماراتيات الرائدات في مجال المال والأعمال، بما في ذلك الطيبي المهيري، التي تبلغ من العمر تسع سنوات فقط وهي أصغر رائدة أعمال في الإمارات العربية المتحدة وأصغر من يقوم بقرع جرس التداول في سوق أبوظبي للأوراق المالية.</p> <p>وركز الحدث على موضوعي التمكين والابتكار، مما وفر منصة للاعتراف بالدور الحاسم الذي تلعبه المرأة الإماراتية في تعزيز المشهد المالي ودفع النمو الاقتصادي الشامل.</p> <p>والجدير بالذكر أنه بحلول نهاية يوليو 2024، تجاوز عدد المستثمرات الإماراتيات في سوق أبوظبي للأوراق المالية 309 ألف مستثمرة، وهو ما يمثل 77% من إجمالي المستثمرات في السوق. وقد بلغت قيم تداولات (شراء + بيع) المستثمرات الإماراتيات من 1 يناير إلى نهاية يوليو 2024 نحو 7.6 مليار درهم، تمثل ما يقرب من 80% من إجمالي قيم التداول لجميع المستثمرات في السوق، والتي بلغت 9.6 مليار درهم.</p> <p>كما بلغت القيمة السوقية للأسهم المملوكة من قبل المستثمرات الإماراتيات 30 مليار درهم من إجمالي 33 مليار درهم من إجمالي القيمة السوقية لجميع المستثمرات في سوق أبوظبي للأوراق المالية، مما يدل على أن النساء الإماراتيات يمثلن ما يقرب من 91% من إجمالي القيمة السوقية للمستثمرات في السوق.</p> <p>وبما أن النساء يشكلن 36% من القوى العاملة في سوق أبوظبي للأوراق المالية، فإن السوق يظل ملتزماً بتعزيز</p>

<p>With women making up 36% of ADX's workforce, the exchange remains committed to fostering gender diversity within the financial sector, consistently implementing policies that empower women at every level of its operations.</p>	<p>التنوع بين الجنسين داخل القطاع المالي، وتنفيذ سياسات مستمرة لتمكين المرأة على كل مستوى من مستويات عملياته.</p>
<p><b><u>About Abu Dhabi Securities Exchange</u></b></p> <p>Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) was established on November 15, 2000, by Local Law No. (3) Of 2000, the provisions of which vest the market with a legal entity of autonomous status, independent finance and management. The Law also provides ADX with the necessary supervisory and executive powers to exercise its functions. On March 17, 2020, ADX was converted from a "Public Entity" to a "Public Joint Stock Company PJSC" pursuant to law No. (8) of 2020. ADX is part of ADQ, one of the region's largest holding companies with a broad portfolio of major enterprises spanning key sectors of Abu Dhabi's diversified economy.</p> <p>ADX is a market for trading securities; including shares issued by public joint stock companies, bonds issued by governments or corporations, exchange traded funds, and any other financial instruments approved by the UAE Securities and Commodities Authority (SCA). ADX is the second largest market in the Arab region and its strategy of providing stable financial performance with diversified sources of incomes is aligned with the guiding principles of the UAE "Towards the next 50" agenda. The national plan charts out the UAE's strategic development scheme which aims to build a sustainable, diversified and high value-added economy that positively contributes to transition to a new global sustainable development paradigm.</p> <p><b>For more information, please contact:</b></p> <p><b>ADX</b> Abdulrahman Saleh ALKhateeb Manager of Corporate Communication Mobile: +971 (50) 668 9733 Email: <a href="mailto:ALKhateebA@adx.ae">ALKhateebA@adx.ae</a></p>	<p><b>نبذة عن سوق أبوظبي للأوراق المالية</b></p> <p>تم تأسيس سوق أبوظبي للأوراق المالية في 15 نوفمبر من عام 2000 بموجب القانون المحلي رقم (3) لسنة 2000، وبموجب هذا القانون فإن السوق يتمتع بالشخصية الاعتبارية والاستقلال المالي والإداري وبالصلاحيات الرقابية والتنفيذية اللازمة لممارسة مهامه. في 17 مارس 2020، تم تحويل سوق أبوظبي للأوراق المالية من مؤسسة عامة إلى شركة مساهمة عامة استناداً للقانون (8) من عام 2020. سوق أبوظبي للأوراق المالية تابع لـ "القابضة (ADQ)"، التي تعد واحدة من أكبر الشركات القابضة على مستوى المنطقة، والتي تمتلك محفظة واسعة من المؤسسات الكبرى العاملة في قطاعات رئيسية ضمن الاقتصاد المتنوع في إمارة أبوظبي.</p> <p>سوق أبوظبي للأوراق المالية هو سوق لتداول الأوراق المالية. بما في ذلك الأسهم الصادرة عن الشركات المساهمة العامة والسندات الصادرة عن الحكومات أو الشركات والصناديق المتداولة في البورصة وأي أدوات مالية أخرى معتمدة من هيئة الأوراق المالية والسلع الإماراتية. سوق أبوظبي للأوراق المالية هو ثاني أكبر سوق في المنطقة العربية واستراتيجيته في توفير أداء مالي مستقر مع مصادر متنوعة للدخل تتماشى مع المبادئ التوجيهية لأجندة الإمارات العربية المتحدة "الاستعداد للخمسين". ترسم الخطة الوطنية مخطط التنمية الاستراتيجية لدولة الإمارات العربية المتحدة والتي تهدف إلى بناء اقتصاد حيوي، مستدام، ومتنوع يساهم بشكل إيجابي في الانتقال إلى نموذج عالمي جديد للتنمية المستدامة.</p> <p><b>لمزيد من المعلومات عن سوق أبوظبي للأوراق المالية، يرجى التواصل مع:</b></p> <p>عبدالرحمن صالح الخطيب مدير الاتصال المؤسسي محمول: +971 (50) 668 9733 بريد إلكتروني: <a href="mailto:ALKhateebA@adx.ae">ALKhateebA@adx.ae</a></p>